
Protokół nr 0002.027.2020 (XXVII)

sesji Rady Miejskiej w Pszczynie

z dnia 17 grudnia 2020 r.

ad. 1.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Pszczynie Leszek Szczotka otworzył obrady. Powiedział,

że XXVII sesja Rady Miejskiej w Pszczynie na podstawie przepiséw prawa zostanie

przeprowadzona w zdalnym trybie obradowania.

Następnie przywitał radnych, burmistrza, zastępcę burmistrza, sekretarz gminy,

przedstawicieli jednostek pomocniczych gminy i wszystkie osoby uczestniczące w transmisji

dzisiejszej sesji.

Poprosił o zapoznanie się z klauzulą informacyjną dotyczącą RODO.

Prowadzący obrady powiedział, że w celu potwierdzenia obecnos’ci radnych na dzisiejszej

sesji wyczyta w kolejności alfabetycznej nazwiska radnych, którzy następnie zgłoszą się

w aplikacji i nacisną kworum w celu potwierdzenia swojej obecnos’ci. Po sprawdzeniu

obecności przewodniczący obrad stwierdził kworum, gdyż w chwili rozpoczęcia obrad w sesji

brało udział 21 radnych.

Obecni w chwili rozpoczęcia obrad:

1. Marek Dutkowski

2. Renata Dyrda

Sr—KFyst-yna-Fu-ławka
4 Arkadiusz Gardiasz

5. Ireneusz Gruszka

6. MaFeeJa—Kanaiek-Leawqdewska

7. Henryk Kopiec

8 Jacek Kubis

9. Grzegorz Kuczera

10. Marcelina Leki

11. Andrzej Mańka

12. Barbara Psik

13. Piotr Rabaszowski

14. Monika Rąba

15. Maciej Stieber

16. Leszek Szczotka

17. Marek Szklorz

18. Maria Szostak

19. Łukasz Tetla

20. Marta Wojciechowska-Smolarz

21. Andrzej Wojtanowicz

22. Rafał Wróbel

23. MichałZiebura

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu sesji.



ad. 2.

Wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono. W związku z powyższym porządek obrad

przedstawiał się następująco:

1.

2.

3.

4

Otwarcie i stwierdzenie kworum.

Przedstawienie porządku obrad.

Przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady Miejskiej w Pszczynie.

lnformacje i sprawozdania Burmistrza Pszczyny:

1)pracach w okresie międzysesyjnym,

2)dotycząca prowadzonych postępowań w celu okres’lenia wzrostu wartości

nieruchomości z tytułu uchwalenia miejscowych planów zagospodarowania

przestrzennego,

3)z udziału Gminy Pszczyna w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Dzia’rania "Ziemia

Pszczyńska”.

Informacja o kontrolach przeprowadzonych przez Komisję Rewizyjną.

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2021 rok.

1)odczytanie projektu uchwały budżetowej,

2)odczytanie opinii merytorycznej komisji - Komisji Budżetu,

3)odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej,

4)dyskusja,

5)głosowanie nad projektem uchwały budżetowej,

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Pszczyna.

Rozpatrzenie projektéw uchwał:

1) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania za rok 2019 2 realizacji Uchwały Nr

XLVI/473/06 Rady Miejskiej w Pszczynie z dnia 18 października 2006 roku w sprawie

przyjęcia Gminnego Planu Ochrony Zdrowia ,

2) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Programu Działań na Rzecz

Bezdomnych w Gminie Pszczyna w latach 2021-2025,

3) Projekt uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub Seniora i

połączenia go z Ośrodkiem Pomocy Społecznej w Pszczynie,

4) Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy rondu u zbiegu ulicy Cieszyńskiej, ul.

Zdrojowej i ul. Sznelowiec,

5) Projekt uchwały w sprawie udzielenia Międzygminnemu Związkowi

Komunikacyjnemu z siedzibą w Jastrzębiu—Zdroju pomocy finansowej na realizację

zadań w zakresie publicznego transportu zbiorowego,

6) Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Pszczyna,

7) Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Wisła Wielka,

8) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków w budżecie gminy na rok

2020, które nie wygasają z upływem roku budżetowego,

9) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 r.,

10) Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy

Pszczyna.



9. Wolne głosy, komunikaty.

10. Zamknięcie obrad — XXVII sesji Rady Miejskiej w Pszczynie.

ad. 3.

Przewodniczący rady powiedział, że protokół XXVI sesji Rady Miejskiej 2 3 grudnia 2020 r.

był wyłożony do wglądu w biurze rady oraz dostępny na stronie Biuletynu Informacji

Publicznej Urzędu Miejskiego w Pszczynie. Zapytał, czy do protokołu są jakieś uwagi.

Uwag nie wniesiono i prowadzący obrady poddał protokół pod głosowanie.

Wyniki głosowania:

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Henryk

Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr

Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak,

Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel, Michał

Ziebura

NIEOBECNI (2): Krystyna Fuławka, Marcela Kanafek-Lewandowska

Przewodniczący rady stwierdził, że protokół XXVI sesji Rady Miejskiej w Pszczynie został

przez Radę przyjętyjednogłośnie.

ad. 4.

Przewodniczący obrad Leszek Szczotka powiedział, że Radni otrzymali Informację burmistrza

Pszczyny o pracach w okresie międzysesyjnym, Informację dotycząca prowadzonych

postępowań w celu okres’lenia wzrostu wartości nieruchomości z tytułu uchwalenia

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego oraz Sprawozdanie z udziału Gminy

Pszczyna w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania „Ziemia Pszczyńska”. Zapytał, czy do

tych informacji Radni mają zapytania lub uwagi.

Pytań, uwag nie zgłoszono i przewodniczący rady stwierdził, że ww. informacje

została przez radę przyjęta do wiadomości.

(W tym momencie do sesji rady dołączyła radna Krystyna Fuławka. Liczba radnych biorących udział w obradach

wynosiła 22).

Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym, Informacja dotycząca

prowadzonych postępowań w celu określenia wzrostu wartości nieruchomości z tytułu

uchwalenia miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego oraz Sprawozdanie

z udziału Gminy Pszczyna w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania „Ziemia Pszczyńska”

stanowi załączniki nr 2, 3 i4 do protokołu sesji.

ad. 5.

Przewodniczący rady poprosił przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o przedstawienie

informacji na temat kontroli przeprowadzonych przez Komisję Rewizyjną.

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej radna Barbara Psik w pierwszej kolejności odczytała

informację o kontroli nr 0012.1.020.2020 przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną w



dniach 16 października, 6 i 13 listopada 2020 r., której tematem była kontrola realizacji

wszystkich zadań Pszczyńskiego Budżetu Obywatelskiego edycji 2019 i 2020. Informacja z

przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjnq kontroli stanowi załącznik nr 5 do protokołu sesji.

Następnie odczytała informację o kontroli nr 0012.1.022.2020 przeprowadzonej przez

Komisję Rewizyjną w dniach 20 i 27 listopada oraz 4 grudnia 2020 r., której tematem była

kontrola sprzedaży i dzierżawy mienia gminnego za rok 2019 i 2020. Informacja z

przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjnq kontroli stanowi załącznik nr 6 do protokołu sesji.

Jako ostatnia odczytana została informacja o kontroli nr 0012.1.023.2020 przeprowadzonej

przez Komisję Rewizyjną w dniach 20 i 27 listopada oraz 4 grudnia 2020 r., które] tematem

była Kontrola realizacji wniosków zgłaszanych przez wszystkie stałe komisje radyi kontrola

realizacji uchwał Rady Miejskiej w Pszczynie za okres od 22 listopada 2019 r. do 26 listopada

2020 r. Informacja z przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjnq kontroli stanowi załącznik nr

7 do protokołu sesji.

ad. 6

Prowadzący obrady Leszek Szczotka poprosił burmistrza o przedstawienie projektu uchwały

w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2021.

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol powiedział: „Szanowni Państwo Radni w związku z

kolejnym projektem iko/ejnym budżetem, który Państwu przedstawiamy, chciałbym zanim

przejdziemy stricte do samego budżetu tego projektu, który przedstawiliśmy na rok przyszły,

przedstawić Państwu kilka informacji, które pokazują jak bardzo wszystkie decyzje, które

podejmowa/iśmy w ostatnich latach, w zakresie podejmowanych budżetów, sq

zrównoważone na terenie całej gminy. Dlatego przygotowałem prezentację, dwie

prezentacje, jedną, która dotyczy tego elementu, który najbardziej Państwa dotyka,

mianowicie sprawy związane z drogami. Drugą, dotyczącą samego projektu budżetu gminy

na rok 2021. Drodzy Państwo, przygotowaliśmy prezentację, która pokazuje jak dzięki

Państwa decyzjom i decyzjom poprzedniej rady w okresie ostatnich pięciu lat budżety są nie

tylko zrównoważone, ale przede wszystkim mamy równoważony rozwój całej gminy. W

większości dyskusji, które prowadzimy i Państwa prowadzicie z mieszkańcami i dyskusji w

trakcie naszych spotkań. Dotyczy to głównie inwestycji związanych z infrastrukturq drogowq.

D/atego popatrzcie Państwo w takim telegraficznym skrócie jak wyglądały decyzje

poszczególnych Radi Państwa decyzje w ostatnich 5 latach. W roku 2015 w naszej ówczesnej

radzie pojawiła się lista dyskutowana i omawiana w sposób taki, że każdy z radnych

przedstawił swoje zapotrzebowania tych głównych, czy najgłówniejszych traktów drogowych

na terenie swoich osiedli. Chciałbym przypomnieć tą listę, chociaż ona formalnie nie została

przegłosowano, wpłynęła do mnie wówczas w postaci pisma Komisji Gospodarki i wtedy też

zobowiązaliśmy się, że będziemy to, te drogi starać się zrobić. Dzisiaj jak popatrzcie Państwo

na tą, na tą listę zostało kilka pozycji i dosłownie kilka, czyli myślę tutaj o ulicy Lotników,

myślę tu o ulicy Skowronków, które nie zostałyfizycznie wykonane. Cała reszta od tego 2015

roku jest zrealizowana lub dzięki budżetowi zeszłorocznemu i budżetowi tego roku będzie

wykonana i w trakcie realizacji. I tak w roku 201 7 zobaczcie Państwo wykonaliśmy szereg



działań inwestycyjnych na drogach, na różnych osiedlach ina różnych sołectwach. Tutaj

przypominam budżet roku 2017, później pomocfinansowa dla powiatu, to też często pojawia

się w naszych dyskusjach, to prawie kwota dwóch milionów zł na budowę kolejnych dróg

powiatowych a biegnących po terenie gminy Pszczyna. Tutaj ta dobra synergia, dobra

współpraca pomiędzy powiatem a gminą Pszczyna i oboma radami radą powiatu i Państwa

Radnymi, pokazuje, że można zrobić bardzo duże inwestycje, dobre inwestycje również dla

naszych mieszkańców. Rok 2018 to kolejne inwestycje na terenie gminy i na terenie sołectw.

Po czym począwszy od Rynku, a skończywszy na drogach w poszczególnych sołectwach !

osiedlach i tutaj oprócz oczywiście samych inwestycji w postaci samej inwestycji, jako takiej

mamy dodatkowo jeszcze nakładki na drogach, które są utwardzone i dzisiaj też są już w

dobrym stanie. I pomocfinansowa udzielana innym podmiotom, czyli powiatowi

pszczyńskiemu to również kolejne prawie 260 000 na drogi powiatowe. Rok 2019 inwestycje

drogowe, które tutaj wymieniam, cały czas wśród tych inwestycji pojawia się jedna z

kluczowych, czyli przebudowa starówki, która była inwestycją dzięki decyzjom większości z

Państwa i później Państwa w kolejnej radzie, wieloletnią, dzisiaj zakończoną i myślę, że

wszyscy możemy się nią chwalić. I remonty nakładkowe po raz kolejny tych dróg, które tych

nakładek potrzebowały, czyli kolejne kilkanaście pozycji. Rok 2019 pomocfinansowa dla

powiatu pszczyńskiego, potężna kwota, bo prawie 1.728.000 zł na budowę kolejnych ciqgówi

chodników i ciągle oczywiście drogawych. I rok 2020 kolejne budowy kolejnych dróg. Nie

wymieniam ich, bo doskonale Państwo je znacie. Tylko dla przypomnienia pokazuję na

slajdach zarówno w mieście jak i w sołectwach, i remonty nakładkowe na terenie gminy.

Tutaj chciałbym się na chwilkę zatrzymać, ponieważ wielokrotnie Państwo pytacie, dlaczego

łatwiej jest zrobić nakładkę na istniejącej drodze, gdzie asfalt jest kiepski niż robić nakładkę

na szutrze. A to z tego powodu, że w większości przypadków w zasadzie dzisiaj nie mamy

takich, czyli W stu procentach są to drogi, które wymagają pełnej dokumentacji z

pozwoleniem na budowę. Dlatego też w tegorocznym budżecie pokazaliśmy tak dużo

inwestycji związanych z przygotowaniem dokumentacji i pozwoleń na budowę, aby móc dalej

realizować kolejne, kolejne drogi na terenie naszej gminy. Inwestycje drogowe w zakresie

projektów, które mamy, które się realizowały w roku 2020, co daje nam w konsekwencji

możliwość położenia tam nakładki asfaltowej czy nakładki bitumicznej. Ipomocfinansowa w

roku 2020 dla powiatu pszczyńskiego prawie 300 000 zł na ulicę Szkolną, którą jest, jak wiecie

Państwo jest częścią naszej in westycji. Dlaczego o tym mówię, ponieważ istotnym elementem

dla mnie jest pokazanie ciągłości i pokazanie pewnej wizjifunkcjonowania gminy zarówno ze

strony organu wykonawczego jak i organu uchwałodawczego. Każdy kolejny budżet, który

realizujemy właśnie pod takim kątem ijeżeli będzie nam dane będziemy takie budżety

przygotowywać. Teraz chciałbym przyjść stricte do budżetu na rok 2021 projektu. Chyba

mogę śmiało powiedzieć, że jest to najbardziej wymagający budżet, jeżeli chodzi zarówno o

in westycje, ale również pod kątem zadań, które są przed nami. Nie jest to łatwy budżet, nie

będzie to łatwy budżet ze względu na sytuację pandemicznq, ze względu na t0, że

projektowaliśmy go w dużej niepewności. Jest to budżet, który, który niesie ze sobą zarówno

wyzwania, ale niesie ze sobq bardzo dużo niepewności w związku z sytuacją pandemicznq. I

tak dochody budżetu gminy w roku 2021 zaplanowaliśmy na 306.811.924 zł. I ogółem



wydatki na kwotę 323.701.773 zł. Jest to największyjak do tej pory budżet w ostatnich

latach, który przyszło nam debatować i uchwalać. 26.192.939 zł to są przychody i rozchody

9.303.089 zł. Planowany kredyt długoterminowy w kwocie 18.600.000 zł został zaplanowany

w tymże budżecie. Chciałbym zaznaczyć, że mimo planowanych kredytów wyższych niż

planowane rozchody, fizycznie zaciągnięte kredyty każdorazowo są przez nas analizowane

bardzo szczegółowo izaciqgane są na konkretne potrzeby gminy. Chciałbym również

zaznaczyćjedną bardzo istotna rzecz w przypadku kredytów. Mianowicie w roku 2019 z

zaplanowanych 12 milionów zaciągnę/iśmy tylko 10 milionów kredytu. Mimo tych kwot to

chyba realnie poziom zadłużenia gminy nie zmienił się, ponieważ ilość rozchodów w stosunku

do kredytu był niejako konstans. W roku 2020 z planowanych 17,6 milionów zł zaciqgnę/iśmy

również 10 milionów, mając na uwadze ostrożność w zarządzaniu długiem gminy. Przejdźmy

do dochodu budżetu gminy zaplanowanego w kwocie 306.811.000 zł. Dochody własne to 140

milionów 65 tysięcy. Subwencja ogólna z budżetu państwa 61 milionów, dotacje celowe z

budżetu państwa na zadania bieżące głównie wydatki dokonywane przez OPS, czyli program

500 plus to 86 milionów, dotacje międzyjednostkami samorządu terytorialnego 4.180. 000 zł.

Środki z budżetu Unii Europejskiej 14.607.000 zł. I na te dochody składają między innymi

udziały w podatku dochodowym od osób fizycznych to jest 69.542.000 zł, udziały w podatku

dochodowym od osób prawnych 2. 000. 000 zł, wpływy z dochodów podatkowych 35.077.000

zł, wpływy z opłat lokalnych 1 7.535.000 zł, dochody majątkowe gminy 2.070. 000 zł i

pozostałe dochody realizowane przez Urząd Miejski 1.809.000 zł. Na slajdzie macie Państwo

przedstawione jak wyglądają dzisiaj podziały wydatków w zakresie klasyfikacji działów,

klasyfikacji budżetowej. Specjalnie troszkę więcej czasu poświęciliśmy przychodom po to,

żeby zaznaczyć Drodzy Państwo jedną bardzo istotną rzecz. Mianowicie analizując oczywiście

wydatki w oparciu o przychody Gminy Pszczyna, takjak powiedziałem na początku dzisiaj

jesteśmy w bardzo trudnej sytuacji, ponieważ planujemy troszkę w niepewnej sytuacji

budżetowej, ajednocześnie w oparciu o wskaźniki, które wysłało nam Ministerstwo .w

oparciu o rok 2019. Dlatego tak ostrożnie planujemy zarówno przychody jak i wydatki, gdyż

dzisiaj nikt nie jest w stanie określić, jaka będzie sytuacja w pierwszym i drugim kwartale

roku 2021. Na inwestycje drogowe zarówno na drogi powiatowejak i drogi gminne

przeznacza się w budżecie roku 2021 kwotę 21.355.000 złi w ramach tych inwestycji

drogowych to przede wszystkim końcówka izakończenie inwestycji związanej z budową

ścieżek rowerowych. To jest również rozbudowa ulicy Pionierów w Pszczynie, rozbudowa ul.

Zagajniki wJankowicach, projekt i przebudowa ulicy bocznej Grzebłowiec izadania

współfinansowanie na drogach powiatowych, czyli to, o czym mówiłem wcześniej, czyli ul.

Szkolna w Porębie i Radostowicach, to jest kwota 750.000 zł. Cześć z tych zadań są to zadania

wieloletnie. Również na inwestycje w placówkach oświatowych przeznaczono niemałą kwotę,

bo 2.135. 000 zł i przede wszystkim jest to budowa przedszkola w Studzienicach, przebudowa

drogi dojazdowej do szkoły w Porębie i boisko w ramach budżetu obywatelskiego. Działania

związane z ochroną ciśnienia atmosferycznego ] klimatu to jest zadanie, które dzisiaj jest

jakby priorytetowym zadaniem naszej gminy. ! Program ograniczenia niskiej emisji etap III to

kwota 1.894.000 zł. Wszystkie działania związane z ochroną powietrza są dla nas

priorytetowe ijestes'my po kolejnym spotkaniu z Panem Ministrem Kurtykq, ministrem



klimatu, gdzie czwarty etap naszego programu ograniczania niskiej emisji będzie jednym z

elementów montażu finansowego programu pilotażowego, który dedykowanyjest tylko i

wyłącznie dla gminy Pszczyna na kolejne lata, czyli 2021, 2022, 2023, na niemałą kwotę

18.000.000 zł. I w ramach tego programu chcemy doprowadzić do wymianyjak największej

ilości „ kopciuchów”. Dzisiaj z danych, które posiadamy a mamy bardzo wiarygodne dane i

one sq dobrze uargumentowane, mamyjeszcze 7500 gospodarstw domowych, które są

ogrzewane węglem. Mam nadzieję, że ten program, który chcemy, aby wyruszył na przełomie

pierwszego i drugiego kwartału przyszłego roku, doprowadzić docelowo do wymiany i tutaj

mamy takie ambitne plany, że chcielibyśmy, aby dociągnąć do 5000 kotłów, które

chcielibyśmy wymienić w najbliższych latach. Również ważnym elementem budżetu roku

2021 są inwestycje sportowe — Rozbudowa budynku zaplecza sanitarno-szatniowego w Łące,

modernizacja stadionu miejskiego, czylijak dokończyć kolejne działania do tych, które już są

zrealizowane, czyli ogrodzenie, droga dojazdowa, elewacja, budowa oświetlenia stadionu

Larysza i wykonanie ogrodzenia placu zabaw. Drodzy Państwo budżet roku 2021 jest

zrównoważony i optymalny. Regionalna Izba Obrachunkowa pozytywnie zaopiniowała

przedłużony budżet gminy na rok 2021 i planując poszczególne zadania mam na uwadze

każdorazowo zrównoważony rozwój naszej gminy oraz potrzebę naszych mieszkańców. Nie

wspomniałem jeszcze, ponieważ wspominam o tym, co roku, więcjest to już dla Państwa

bardzo znane, mianowicie nie wspomniałem 0 tym, z‘e tradycyjnie niestety subwencja

oświatowa pokrywa mniej więcej 50% potrzeb i te dane, które przedstawiłem, czyli dochody

gminy w zakresie wpływów z podatków i od osób fizycznych, od osób prawnych i podatków

lokalnych, częściowo pokrywają koszty utrzymania oświaty. Na zakończenie chcę dodać, że

przed nami trudny rok również podjednym kqtem. Mianowicie zmiana minimalnej płacy

bezpośrednio wpiywauna wysokość wydatków budżetowych w działach administracyjnych; A-

dzisiaj gmina jest pracodawcą dla prawie 1900 pracowników, a z tego jest 1400-osób

zatrudnionych w samej oświacie. Proszę o tym pamiętać, jesteśmy największym pracodawca i

też staramy się, aby ten budżet był a'la tych naszych pracowników na tyle korzystny, żeby '

nam nie rezygnowali z pracy. A był taki moment w latach ubiegłych, że potraciliśmy dobrych

pracowników, którzy ze względu na poziom wynagrodzenia w samorządzie i jednostkach

zrezygnowali i przeszli do pracy w szeroko postrzeganym biznesie. Bardzo dziękuję za

możliwość przedstawienia Państwu projektu budżetu gminy Pszczyna na 2021 rok”.

Prezentacje burmistrza stanowią załączniki nr 8 i 9 do protokołu sesji.

6.2)
Pozytywną opinię do projektu budżetu gminy na rok 2021 przedstawił w imieniu Komisji

Budżetu jej przewodniczący Andrzej Wojtanowicz. Opinia merytorycznej komisji rady stanowi

załącznik nr 10 do protokołu sesji.

6.3)

Przewodniczący rady Leszek Szczotka poinformował, że wpłynęła uchwała Regionalnej Izby

Obrachunkowej w Katowicach w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Pszczyny

projekcie uchwały budżetowej na 2021 rok i poprosił o jej odczytanie.

Naczelnik Wydziału Finansowego Zofia Lubska odczytała Uchwałę Nr 4200/I/214/2020



I Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach z 8 grudnia 2020 r. w

sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Pszczyny projekcie uchwały budżetowej na

2021 rok. Kopia ww. uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu sesji.

Przewodniczący rady Leszek Szczotka poinformował, że wpłynęła również uchwała

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie opinii o możliwości sfinansowania

deficytu przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej gminy Pszczyna na 2021 rok i

poprosił o jej odczytanie.

Naczelnik Wydziału Finansowego Zofia Lubska odczytała Uchwałę Nr 4200/I/216/2020

ISkładu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach z 8 grudnia 2020 r. w

sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego w projekcie uchwały

budżetowej gminy Pszczyna na 2021 rok. Kopia ww. uchwały stanowizałqcznik nr 12 do

protokołu sesji.

6.4)

Przewodniczący rady otworzył dyskusję i zapytał, czy do przedstawionego projektu uchwały

w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2021 są pytania, uwagi.

Głosów w dyskusji nie było i prowadzący obrady zamknął dyskusję.

6.5)

Prowadzący obrady zapytał, czy do przedstawionego projektu uchwały w sprawie

uchwalenia budżetu gminy na rok 2021 sąjakieś uwagi, pytania, propozycje zmian?

Pytań, uwag nie było i przystąpiono do głosowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia ..

budżetu gminy na rok 2021.

Wyniki głosowania:

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr

Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak,

Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel, Michał

Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Henryk Kopiec

NIEOBECNI (1): Marcela Kanafek-Lewandowska

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr XXVII/360/20 w sprawie

uchwalenia budżetu gminy na rok 2021, podjęta została większością 21 głosów „za", przy 1

głosie „wstrzymującym się”, bez głosów „przeciw”. Prowadzący obrady stwierdził, że

uchwała podjęta została przez radę wymaganą większością głosów.

Głos zabrał Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol. Podziękował za przegłosowanie uchwały

budżetowej. Dodał: „ Wysoka Rado chciałem bardzo podziękować za takjednomyślne

przegłosowanie budżetu. Jest to dla mnie, dla moich pracowników ogromna satysfakcja 0
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jednocześnie ogromne wyzwanie. Tutaj duży ukłon dla Państwa, że znajdujemy przez tyle lat

wspólną drogę po to, aby nasi mieszkańcy mogli żyć godnie iżyć lepiej. Ewaluacja tego typu

budżetów, zmieniające się zadania i cele pokazują, że potrafimy wspólnie dążyć do tego, żeby

Pszczyna była dobrze postrzegana iżeby się tu dobrze mieszkało. Chciałem również bardzo

podziękować i podziękowania składam na ręce współpracowników, którzy przygotowywali

budżet, na ręce pana skarbnika, któryjest z nami pomimo ciężkiej choroby, mocno pewnie to

przeżywał, pani naczelnik oraz wszystkich osób, które przy budżecie pracowały i które budżet

realizowały. Bardzo dziękuję za zaufanie i gwarantuję, że go nie zawiedziemy”.

ad. 7.

Prowadzący obrady Leszek Szczotka poprosił burmistrza o przedstawienie projektu uchwały

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pszczyna.

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie Wieloletniej

Prognozy Finansowej Gminy Pszczyna.

Przewodniczący rady Leszek Szczotka poinformował, że wpłynęła uchwała Regionalnej Izby

Obrachunkowej w Katowicach w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Pszczyny

projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej i poprosił o jej odczytanie.

Naczelnik Wydziału Finansowego Zofia Lubska odczytała Uchwałę Nr 4200/I/215/2020

ISkładu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach z dnia 8 grudnia 2020r. '

w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Pszczyny projekcie uchwały w sprawie

Wieloletniej Prognozy Finansowej. Kopia ww. uchwały stanowi załączniki nr 13 do protokołu _! › .

sesji.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi., pytania, propozycje

zmian..

Pytań, uwag nie byłO'i przystąpiono do głosowania projektu uchwały w sprawie Wieloletniej

Prognozy Finansowej Gminy Pszczyna.

Wyniki głosowania:

ZA: 20, PRZECIW10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: Z, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (20): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr

Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak,

Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Henryk Kopiec, Rafał Wróbel

NIEOBECNI (1): Marcela Kanafek-Lewandowska

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr XXVII/361/20 w sprawie

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pszczyna, podjęta została większością 20 głosów

„za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się", bez głosów „przeciw". Prowadzący obrady

stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę wymaganą większością głosów.



ad. 8.

8.1)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie przyjęcia

sprawozdania za rok 2019 z realizacji Uchwały Nr XLVI/473/06 Rady Miejskiej w Pszczynie z

dnia 18 paz’dziernika 2006 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Planu Ochrony Zdrowia.

Projekt uchwały pozytywnie zaopiniowały wszystkie cztery merytoryczne komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki, Andrzej Mańka,

Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek

Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz,

Rafał Wróbel, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Marcela Kanafek—Lewandowska

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr XXVll/362/20 w sprawie

przyjęcia spraWozdania za rok 2019 z realizacji Uchwały Nr XLVI/473/06 Rady Miejskiej w

Pszczynie z dnia 18 października 2006 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Planu Ochrony

Zdrowia, podjęta została jednogłośnie 22 głosów „za". Prowadzący obrady stwierdził, że

uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

8.2)
Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie przyjęcia do

realizacji Programu Działań na RZecz Bezdomnych w Gminie Pszczyna w Iatach 2021-2025.

Projekt uchwały pozytywnie zaopiniowały wszystkie cztery merytoryczne komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki, Andrzej Mańka,

Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek

Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz,

Rafał Wróbel, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Marcela Kanafek—Lewandowska
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W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr XXVll/363/20 w sprawie

przyjęcia do realizacji Programu Działań na Rzecz Bezdomnych w Gminie Pszczyna w latach

2021-2025, podjęta została jednogłośnie 22 głosów „za". Prowadzący obrady stwierdził, że

uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie

8.3)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie utworzenia

os’rodka wsparcia pod nazwą Klub Seniora i połączenia go z Ośrodkiem Pomocy Społecznej w

Pszczynie.

Projekt uchwały pozytywnie zaopiniowały wszystkie cztery merytoryczne komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU10, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki, Andrzej Mańka,

Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek

Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smólarz, Andrzej Wojtanowicz,.

Rafał Wróbel, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Marcela Kanafek—Lewand’owska _

W wyniku głosowania, w obecnos’ci 22 radnych, Uchwała Nr XXVII/364/20 w sprawie

utworzenia oérodka wsparcia pod'nazwą Klub Seniora i połączenia go z Ośrodkiem Pomocy

Społecznej w Pszczynie, podjęta została jednogłośnie 22 głosów „za". Prowadzący obrady

stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie. '

8.4)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w'sprawie nadania

nazwy rondu u zbiegu ulicy Cieszyńskiej, ul. Zdrojowej i ul. Sznelowiec. Poinformował, że do

tego projektu uchwałyjest autopoprawka do uzasadnienia, wynikająca z zakończonych

konsultacji społecznych. Pełna treść autopoprawki stanowi załącznik nr 14 do protokołu sesji.

Projekt uchwały pozytywnie zaopiniowały wszystkie cztery merytoryczne komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Głos zabrał radny Marek Szklorz. Powiedział: „Stajemy się dzisiaj świadkami, a zarazem

uczestnikami bardzo ważnego wydarzenia w historii naszego miasta, a nawet powiem naszej

gminy. Już za chwilę będziemy głosować uchwałę w sprawie nadania nazwy rondo Powstań

Śląskich, które wiadomo jak wszyscy wiedzą jest zlokalizowane na zachodnich rubieżach

Pszczyny, na pograniczu sołectwa Łąka i Osiedla Kolonia Jasna. Jest to ważny trakt

komunikacyjny w kierunku Strumienia i Goczałkowic w kierunku Pszczyny. Drodzy Państwo ta

decyzja dzisiejsza Szanownych Radnych będzie niezmiernie ważnym aktem dla Pszczyny i jej
11



mieszkańców, która pozwoli po ponad 100 latach upamiętnić wydarzenia powstańcze,

wybuchu pierwszego powstania, które właśnie w tym rejonie się rozpoczęło z 16 na 17

sierpnia 1919 roku. Nadmienię również i cieszę się bardzo składam podziękowania tutaj

Koleżankom, Kolegom Radnym. Możemy mieć taką malutką wspólną cząstkę, aby upamiętnić

tamte wydarzenia powstańców, ludność i przekazać chociaż wformie takiej nazwy, pamięć o

tym wydarzeniu i tym rejonie przyszłym pokoleniom. Dziękuję również tutaj zarządom Kolonii

Jasnej i radzie Sołeckiej Łąki z Panem sołtysem na czele, za takie mądre i wspólne

wypracowanie wspólnej nazwy, która jednoczy te nasze wspólnoty a zarazem miała takie

odzwierciedlenie wfaktach historycznych, geograficznym ikulturowym. Również chciałem

tutaj podziękować członkom Komisji Skarg Wniosków i Petycji za rekomendacje nazwy. Na

koniec korzystając z okazji również chciałem podziękować panu burmistrzowi za

przygotowanie tej uchwały oraz danie jej uzasadnienia i podanie jej pod głosowanie”.

Głos zabrał burmistrz Dariusz Skrobol. Powiedział: „ Dziękuję panie Marku za te miłe słowa.

To faktycznie kompromis taki bardzo daleko idący do przodu, dający wiele różnych stanowisk

i dyskusji. Wiemy, wiecie Państwo jak dużo było różnego rodzaju propozycji. Ja tylko chcę,

jakby w uzupełnieniu, już dzisiaj Państwa zaprosić z 2 na 3 maja, bo wtedy oficjalnie będą

tam obchody ] być może wtedy powiesimy tabliczkę z odpowiedniq nazwq, ponieważ

dokładnie w tym dniu wybuchło III Powstanie Śląskie, więc chcielibyśmy dokładnie w nocy z

drugiego na trzeciego, aby tq nazwę szczególnie uhonorować”.

Innych pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22; PRZECIW10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna FułaWka', Arkadiusż'Gardiaszźitćńśńł

Gruszka, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelin‘é‘Lek'i, Andrzej Mańka,

Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szcżotka'; Miarćk

Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz,

Rafał Wróbel, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Marcela Kanafek-Lewandowska

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr XXVIl/365/20 w sprawie

nadania nazwy rondu u zbiegu ulicy Cieszyńskiej, uI. Zdrojowej i ul. Sznelowiec, podjęta

została jednogłośnie 22 głosów „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta

została przez radę jednogłośnie.

8.5)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie udzielenia

Międzygminnemu Związkowi Komunikacyjnemu z siedzibą w Jastrzębiu — Zdroju pomocy

finansowej na realizację zadań w zakresie publicznego transportu zbiorowego.

Projekt uchwały pozytywnie zaopiniowały wszystkie cztery merytoryczne komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.
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Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki, Andrzej Mańka,

Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek

Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz,

Rafał Wróbel, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Marcela Kanafek—Lewandowska

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr XXVII/366/20 w sprawie

udzielenia Międzygminnemu Związkowi Komunikacyjnemu z siedzibą w Jastrzębiu — Zdroju

pomocy finansowej na realizację zadań w zakresie publicznego transportu zbiorowego,

podjęta została jednogłośnie 22 głosów „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała

podjęta została przez radę jednogłośnie.

8.6)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie wyznaczenia

Aglomeracji Pszczyna. Poinformował, że do tego projektu uchwałyjest autopoprawka do

uzasadnienia, wynikająca z zakończonych konsultacji społecznych. Pełna treść autopoprawki

stanowi załącznik nr 15 do protokołu sesji.

Projekt uchwały pozytywnie zaopiniowały wszystkie cztery merytoryczne ”komisje rady.

Prowadzący obrady zapytau, czy do projektu uchwały są jakieś Uwagi, pyta‘nia, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystqpionodd g’rgjsow'éniz‘afi ' V 'A
l

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAKGŁOSU': 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki, Ańd'rzej Mańka,

Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber,” Leszek Szczotka, Marek

Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz,

Rafał Wróbel, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Marcela Kanafek-Lewandowska

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr XXVlI/367/20 w sprawie

wyznaczenia Aglomeracji Pszczyna, podjęta została jednogłośnie 22 głosów „za".

Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

8.7)
Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie wyznaczenia

Aglomeracji Wisła Wielka. Poinformował, że do tego projektu uchwałyjest autopoprawka do

uzasadnienia, wynikająca z zakończonych konsultacji społecznych. Pełna treść autopoprawki

stanowi załącznik nr 16 do protokołu sesji.

13



Projekt uchwały pozytywnie zaopiniowały wszystkie cztery merytoryczne komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki, Andrzej Mańka,

Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek

Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz,

Rafał Wróbel, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Marcela Kanafek—Lewandowska

W wyniku głosowania, w obecnos’ci 22 radnych, Uchwała Nr XXVII/368/20 w sprawie

wyznaczenia Aglomeracji Wisła Wielka, podjęta została jednogłośnie 22 głosów „za".

Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

8.8)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie ustalenia

wykazu wydatków w budżecie gminy na rok 2020, które nie wygasają z upływem roku

budżetowego. ' "

Projekt uchwały pozytywnie zaopiniowały wszystkie cztery merytoryczne komisje rady.

Prowadzący obrady zapytai; czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, 'prop'ozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowenia: ZA: 22,'PRŻECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki, Andrzej Mańka,

Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek

Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz,

Rafał Wróbel, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Marcela Kanafek-Lewandowska

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr XXVII/369/20 w sprawie

ustalenia wykazu wydatkéw w budżecie gminy na rok 2020, które nie wygasają z upływem

roku budżetowego, podjęta została jednogłośnie 22 głosów „za". Prowadzący obrady

stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie

8.9)

Naczelnik Wydziału Finansowego Zofia Lubska odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie

zmian w budżecie gminy na rok 2020. Poinformowała, że do tego projektu uchwałyjest
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autopoprawka do uzasadnienia, wynikająca z zakończonych konsultacji społecznych. Pełna

treść autopoprawki stanowi załącznik nr 1 7 do protokołu sesji

Projekt uchwały pozytywnie zaopiniowały wszystkie cztery merytoryczne komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki, Andrzej Mańka,

Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek

Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz,

Rafał Wróbel, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1):Marce|a Kanafek—Lewandowska

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr XXVll/370/20 w sprawie

zmian w budżecie gminy na rok 2020, podjęta została jednogłośnie 22 głosów „za".

Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

8.10) .
Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmian w

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Pszczyna.

Projekt uchwały pozytywnie zaopiniowały wszystkie cztery merytoryczne komisje'rady. "

Prowadzący obrady zapytał, czy d0 projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian. '

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (20): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr

Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak,

Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Henryk Kopiec, Rafał Wróbel

NIEOBECNI (1): Marcela Kanafek-Lewandowska

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr XXVIl/371/20 w sprawie

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Pszczyna, podjęta została większością

20 głosów „za", przy 2 głosach „wstrzymujących się”, bez głosów „przeciw”. Prowadzący

obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę wymaganą większością głosów.

Wykaz podjętych na XXVII sesji Rady Miejskiej uchwał stanowi załącznik nr 18 do protokołu

sesji.
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ad. 9.

1. Skarbnik gminy podziękował za uchwalenie budżetu gminy na 2021 rok.

2. Przewodniczący rady Leszek Szczotka, odpowiadając na złożone na poprzedniej sesji rady

zapytanie radnego Arkadiusza Gardiasza, przedstawił informację na temat przekazanego

wniosku o podjęcie przez Radę Miejską w Pszczynie uchwały w sprawie zwolnień w

podatku od nieruchomości. Powiedział: „Szanowny Panie Radny odpowiadając na

złożone na ostatniej sesji Rady zapytanie, dotyczące podjętych działań w sprawie

złożonego przez grupę radnych 5 lutego 2020 r. wniosku o podjęcie przez Radę Miejską w

Pszczynie uchwały w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości budynków

mieszkalnych lub ich części, w których zastosowano ekologiczne źródło ciepła" udzielam

następujących wyjaśnień. Po wpłynięciu i zarejestrowaniu ww. wniosku został on dodany

do Informatora w celu zapoznania z jego treścią wszystkich radnych. Następnie wniosek

ten został przekazany do Wydziału Prawnego UM w Pszczynie z prośbą o wydanie opinii,

sprawdzenie i zaparafowanie. 24 lutego 2020 r. — wpłynęła odpowiedź Radcy Prawnego

UM w Pszczynie dotycząca przekazanego projektu uchwały w sprawie zwolnień w

podatku od nieruchomości, zawierająca stanowisko prawne. Stanowisko to zostało

przekazane radnym w Informatorze. Zaden z Radnych wnioskodawcéw nie zapróponował

zmiany wniosku stosownie do stanowiska radcy prawnego UM. 22 września 2020 r. —

podczas wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu oraz Komisji Gospodarki przypomniałem

Radnym o tym wniosku. Skarbnik gminy poprosił o przełożenie dyskusji na ten temat na

kolejne (październikowe, bądź listopadowe) posiedzenia komisji. Jednakże na kolejnych

posiedzeniach komisji temat ten nie był omawiany. „ „ . ,_ „ ,.

3. Przewodniczący rady Leszek Szczotka przedstawił informację z działalności Rady Miejskiej

w Pszczynie wokresie międzysesyjnym. Powiedział, że do rady wpłynęła petycją d_ot: J- „

szczepień przeciwkowirusowi SARS—CoV—Z, wpłynął Raport z wykonania Programu

Ochrony Środowiska dla gminy Pszczyna za lata 2018—2019. W okresie tym odbyły się

dwa posiedzenia Komisji Rewizyjnej, odbyły się posiedzenia wszystkich merytorycznych

komisji rady.” Przypomniał, że w styczniu komisje muszą przygotować sprawozdania ze

swojej działalności w 2020 roku i poprosił, aby radni odebrali ze skrytek materiały oraz

aby dostarczyli tablety do biura rady w celu dokonania aktualizacji oprogramowania.

4. Przewodniczący rady Leszek Szczotka powiedziała, że o terminie kolejnej sesji radni '

zostaną poinformowanie w późniejszym terminie.

5. Radny Andrzej Mańka powiedział, że w związku z informacją przedstawioną przez

Przewodniczącego rady, dotyczącą wniosku radnych o podjęcie uchwały, to wczoraj

gmina Goczałkowice podęła taką uchwałę. Dlatego poprosił, aby może prawnicy Urzędu

Miejskiego skontaktowali się z tą gminą w celu zasięgnięcia szczegółowych informacji na

ten temat. Następnie zorganizować wspólne posiedzenie komisji rady, aby ten temat

szczegółowo omówić i przegłosować.

6. Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol podziękował za przegłosowanie uchwały budżetowej

na 2021 rok i w imieniu swoim, kadry zarządzającej oraz wszystkich pracowników złożył

życzenia świąteczne i noworoczne. Burmistrz powiedział, że od wielu lat w okresie

bożonarodzeniowym spotykamy się na Pszczyńskim Jarmarku Świątecznym. Z powodu
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pandemii w tym roku to tradycyjne wydarzenie nie odbędzie się, ale w ten ostatni

handlowy weekend tego roku, od 18 do 20 grudnia, zapraszamy na Świąteczny Weekend

Zakupów. W tym roku stawiamy na lokalnych gastronomów, rzemieślników,

rękodzielników i wytwórców. Zaapelował również, aby w tym trudnym okresie wesprzec’

również naszych pszczyńskich gastronomów zamawiając przysmaki na świąteczny stół.

7. Przewodniczący rady Leszek Szczotka życzył wszystkim Szczęśliwych i Radosnych Świąt

Bożego Narodzenia oraz pomyślności i przede wszystkim zdrowia w Nowym Roku.

ad. 10.

Prowadzący obrady stwierdził wyczerpanie porządku obrad. Podziękował wszystkim za

uczestnictwo w obradach i o godz. 1415 ogłosił zamknięcie, przeprowadzonej w zdalnym

trybie obradowania, XXVII sesji Rady Miejskiej w Pszczynie.

   Prze od iczący obr d'

Protokołowała: Katarzyna Pękała
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